
 

中国石油大学（北京）2017-2018学年优秀留学生/优秀留学生干部评选申请表 
Application Form for CUPB Excellent International Student (Leader) in 2017-2018 Academic Year 

 
护照姓名 
Passport Name  中文姓名 

Chinese Name  国籍 
Nationality  

性别 
Gender  出生年月 

Date of Birth  手机号 
Phone Number  

学院 
Department  学号 

ID number  
所在学生组织及担任职务 
Student organization and 
position 

 

申请类别（请选择一项或两项涂圆圈） 
Type of Application  
(Please blacken one or two circles) 

○优秀留学生 
Excellent  
International 
Student 

○ 优秀留学生干部 
Excellent 
International 
Student Leader 

主  要  事  迹： 
（由本人填写，如果申请优秀留学生，可以按照：学习学术、文体活动、社会公益、个人荣誉（奖学金等）

四个方面填写；如果申请优秀留学生干部，可以按照：学生工作经历，学生工作成就两方面填写。本表空

间不够可附页，且须签字；如果申请两项，请结合以上两类要求填写。） 
 
Personal Performance 
Please pay attention that the content should be written by the person himself and should be signed. 
If you want to apply for Excellent International Student Award, you can write the following four aspects: 
academic study, cultural and sports activities, social welfare, personal honor (scholarship, etc.). If you want to 
apply for the Excellent International Student Leader Award, you can write the following two aspects: student 
work experience and student work achievement. If you apply for two awards, please write the personal 
performance in combination with the above two categories. 
You can attach additional pages for other material. 



 

 
 
 
 
 
 
 
 

           申请人签字 
                    Signature of the Applicant 

    年    月    日 
           Date:     /      / 

导师意见（仅限研究生） 
Opinions from supervisor (Only for Masters and 
PhD students) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

（签字 Signature） 
年   月  日 

Date:     /     /      

学院意见 
Opinions from Institute Office 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

（签字 Signature） 
（签章 Seal） 

年   月  日 
Date:    /     /      

 
国际教育学院审核意见 

Opinions 
from 

College of International 
Education 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
（签章 Seal） 
                                                   年   月   日 

                Date:     /      / 

备 Remarks 
注 

 
本表须如实填写，如发现虚假，无论评选活动进行到何阶段，即取消评选资格，并给予相应校纪校规处理； 
The contents of this form should be authentic, otherwise it will be regard as invalid and the applicant will be 
punished under regulations. 
 


